
 
 

 

 

 

Verslag open forum Sportraad 

 

 

DATUM: 

 

Woensdag 5 april om 19.30u cafetaria GC Felix Sohie 

AANWEZIG: Zie bijlage 

 

  

VERONTSCHULDIGD:  

 

/  

AFWEZIG: / 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

1. UPDATE MASTERPLAN SJC KOLDAM + PARKEREN OP DE SITE 

Joy geeft een stand van zaken over de werken: 

 

• Buitenaanleg oefenvelden voetbal: klaar eind april, de voetbalclub heeft gevraagd om 

het af te hebben tegen begin mei voor het tornooi.  

• Buitenaanleg tennisterreinen: klaar eind april 

• Turnhal:  

• Buitenkant klaar mei 2023 

• Uitrusting turnhal: klaar juli 2023 

• Ingebruikname voor het nieuwe sportseizoen in september, in september zal 

ook de openingsreceptie plaatsvinden. 

• Centrale parking: afgewerkt voor het bouwverlof maar zonder de brug. De brug moet 

opnieuw aanbesteed worden. In de eerste fase was er maar 1 aanbieder die veel 

duurder was dan voorzien. De tweede aanbesteding moest deze week rond zijn, 

afhankelijk van de aanbieders zullen de werken al dan niet vertraging oplopen en/of 

duurder uitvallen. Er bestaat een kans dat de werken hierdoor vertraging oplopen van 

6-8 weken, de nieuwe parking zal klaar zijn maar nog niet toegankelijk. Het is dus 

mogelijk dat er in de maanden augustus/september een tijd geen parking zal zijn omdat 

de werken aan de huidige parking ook reeds gestart zijn. Het bestuur bekijkt nu al de 

opties om de hinder zo beperkt mogelijk te houden. Er zal hierover ook tijdig 

gecommuniceerd worden.  

• Centrale parking met 66 parkeerplaatsen waaronder 4 voor personen met een 

handicap en 2 voor elektrische voertuigen 

• Buitenaanleg kant Koldamstraat: klaar december 2023 

 

Christophe, deskundige mobiliteit geeft een weergave van de situatie over de parking 

vroeger en nu. 

 

Vroeger waren er 60 parkeerplaatsen waarvan 4 voor personen met een handicap. In de 

toekomst komen er 66 parkeerplaatsen waarvan 4 voor personen met een handicap, 2 

laadpunten en extra fietsenstalling voor 30 plaatsen. Bijkomend is er nog de kiss and ride 

parking aan de kant van de Koldamstraat, deze wordt nu vaak aanschouwd als 

bewonersparking maar dit is niet de bedoeling. Er zal bekeken worden hoe dit kan 

vermeden worden. 
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Christophe geeft ook een weergave van de alternatieve parkings op minder dan 5 minuten 

stappen van de sporthal. Het bestuur vraagt aan de clubs om te sensibiliseren en dit ook 

uit te sturen naar de leden, evenals om zo veel als mogelijk met de fiets te komen.  

Christophe geeft op een kaartje mee vanaf waar – 12 jaar op 1 km fietsen verwijderd zijn 

van de sporthal, hierop fietsen zij een kwartier en vanwaar + 12 jaar op een kwartier 

fietsen verwijderd zijn.   

 

Gunther vraagt of er kan ingereden worden langs de Kapelstraat, dit is geen optie want dit 

veroorzaakt een gevaarlijke situatie voor voetgangers en fietsers.  

 

Pascale vraagt of de werken aan de huidige parking kunnen worden uitgesteld zodat er wel 

een parking beschikbaar blijft, dit wordt bekeken door het bestuur.  

 

 

2. WERKINGSSUBSIDIES 

Het werkjaar 2022-2023 is het eerste jaar dat de subsidies zullen worden uitbetaald 

volgend het nieuwe subsidiereglement. Het eerste jaar is een proefjaar en nadien zal er 

een evaluatie gebeuren en bijgestuurd worden waar nodig. 

 

De subsidie bestaat uit een basissubsidie en impulssubsidie, elke club kan 2 

impulssubsidies aanvragen, elke impulssubsidie levert 400€ op. De thema’s van de 

impulssubsidies zijn duurzaamheid, samenwerking, professionalisering, inclusie en 

(boven)lokaal organiseren.  

Voorbeelden: tweedehandskledingsbeurs, organiseren van een activiteit of evenement 

(zonder commercieel doel), opleidingen/bijscholingen, werking kansengroepen en 

inclusie… 

 

Daisy roept op om met twijfels of ideeën contact op te nemen zodat dit samen kan bekeken 

worden.  

 

Alle informatie is terug te vinden op de website: https://www.hoeilaart.be/basis-en-

impulssubsidies-voor-erkende-cultuur-jeugd-en-sportverenigingen 

 

Deadline voor indienen is ongewijzigd, namenlijk 30 september. 

 

 

3. NIEUWS UIT DE AFDELING VRIJE TIJD 

 

Vanaf 1 mei wordt Karel projectleider verantwoordelijke onderhoud en logistiek beheer 

binnen de afdeling Ruimte en eindigt zijn functie als zaalwachter. Om Karel te vervangen 

is er een extra poetsmedewerker aangenomen om de huidige situatie te verbeteren. 

 

De functie van zaalwachter heeft met het verloop van de tijd een uitgebreider takenpakket 

gekregen waardoor poets en onderhoud er nog maar een beperkt deel in uitmaakten.  

Daarom werd beslist om de verantwoordelijkheden specifieker te organiseren met extra 

inzet op poets ook op zondag. Vanaf 1 mei worden de zaalwachters logistieke medewerkers 

en zal hun takenpakket veranderen. Ze zullen worden ingezet in alle 

vrijetijdsinfrastructuren wat betreft onderhoud en beheer en hun administratieve rol zal 

beperkt worden.  

Alle zaalverhuur en facturatie van de vrijetijdsinfrastructuur zal vanaf nu beheerd worden 

door de balie van de afdeling Vrije Tijd, zo ook de planning van de seizoenskalender  

 

Dit heeft ook impact op het uurrooster van de zaalwachters, er zal in de week iemand 

aanwezig zijn van 7.30-18 uur en in het weekend zal er enkel nog een poetsmedewerker 

https://www.hoeilaart.be/basis-en-impulssubsidies-voor-erkende-cultuur-jeugd-en-sportverenigingen
https://www.hoeilaart.be/basis-en-impulssubsidies-voor-erkende-cultuur-jeugd-en-sportverenigingen
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aanwezig zijn. Binnen deze uren blijven zij bereikbaar via email: 

zaalwachters.sporthal@hoeilaart.be of 02 657 97 26 of 0491 90 40 42.  

Momenteel is er niemand bereikbaar voor dringende gevallen buiten de diensturen, op 

korte termijn wordt er werk gemaakt van een conciërge functie voor noodoproepen.  

 

Er wordt gevraagd waarom er zo vroeg om 7.30 uur al gestart wordt en of dit niet later 

kan zodat er later ook iemand aanwezig is. De reden om zo vroeg te beginnen is omdat er 

dan nog geen bezetting van de zalen is. 

 

Gunther geeft aan dat er iemand aanwezig moet zijn tot 20 of 21 uur. Dit gaat niet meer 

het geval zijn, Joy geeft mee dat er in Overijse zelfs niemand van personeel aanwezig is. 

 

4. TERUGKOPPELING INTERRADEN 

Elke twee maand komen de voorzitters van de adviesraden samen. 

 

In het kader van het Doendersbudget zijn er 2 projecten weerhouden: wijk ten Trappen 

en street-art aan SJC Koldam.  

 

Wijk ten Trappen wordt omgebouwd tot gemeenschapspark, de buren helpen hieraan mee, 

waardoor de werken goed opschieten. 

Voor de street-art zullen er verschillende thema’s en locaties aan de toetsingsgroep 

voorgelegd worden die een keuze kunnen maken voor de street-art. Nadien doet de 

kunstenaar op basis hiervan een voorstel waarop het brede publiek zijn mening kan geven. 

 

 

5. SEIZOENSKALENDER 

Zoals elk jaar kunnen clubs met een wederkerende werking hun aanvraag doen tot 15 mei 

om gebruik te kunnen maken van de voorrangsregel. 

 

Volgend seizoen zullen de Gympies hun intrede nemen in de sporthal, Dirk geeft mee dat 

zij nog voor het peuterturnen en freerunning zullen gebruik maken van de sporthal.  

 

6. VARIA 

Er zijn klachten over de werken die gebeurd zijn in de dojo en dat het vuil is. 

De werken hebben langer geduurd dan voorzien en de communicatie over de werken naar 

de zaalwachters toe was ook niet optimaal.  

 

Dirk vraagt of er voor het turnkamp een oplossing is als de turnhal nog niet af is, er is 

plaats voorzien in de sporthal  

 

Rob geeft mee dat als het budget van subsidies niet wordt opgebruikt komt het naar de 

sportraad en als daar geen voorstel uitkomt voor het sportfonds gaat het naar interraden.  

Het resterende bedrag wordt dus niet herverdeeld over de sportclubs.  

 

Gunter vraagt aan Christophe of er kan bekeken worden of er langs de brandweg via de 

Kapelstraat toch kan ingereden worden tijdens bepaalde tijdstippen voor leveringen. 

Christophe zegt dat dit bekeken zal worden om dit eventueel zeer uitzonderlijk, onder 

begeleiding en goed georganiseerd te kunnen toestaan.  

 

Gunter en Pascale kaarten een voorval aan waarbij kinderen opgesloten zaten in de 

kleedkamer toen de klink afbrak. 

In zulke gevallen is het noodzakelijk dat iemand kan gecontacteerd worden voor 

noodoproepen. Joy ging dit aankaarten bij de diensten en spoed achter zetten. 

 

 

mailto:zaalwachters.sporthal@hoeilaart.be
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